
Vyjádření bývalého předsedy DaSK k finančnímu vyrovnání DaSK 
 

Citace e-mailu: 

„Dobrý den 

 1. Disciplinární řád nám by zadán k vytvoření p. ing. Petrem Odstrčilem a VR, na které jsme byli 

přítomni s J. Činčurou.  

 2. Finanční vyrovnání za činnost v DaSK byla domluvena tak, že budeme zaplaceni stejně jako tomu 

bylo v předchozí DaSK. Bylo nám řečeno, že členové komise měli 200kč/1h práce. Osobně jsem jednal 

s p. Tejcem a navrhoval jsem, že já i J. Činčura zůstaneme ve stejném finančním ohodnocení, ale pro 

právníka v DaSK bych rád částku alespoň 600kč/1h. Neměli jsme na začátku žádnou představu o 

množství práce v DaSK, a tak měl finanční rozpočet vytvořit na základě naší debaty p. Tejc. Velmi 

dlouho se nic nedělo a nakonec jsme v polovině roku 2019 byli požádáni p. P. Odstrčilem, abychom 

vytvořili finanční rozpočet my, který měla schválit VR. Rozpočet jsme společně s j. Činčurou vytvořili a 

odeslali jsme ho p. P. Odstrčilovi. Poslední inf. přišla od p. P. Odstrčila, který komunikoval s právníčkou DaSK s L. 

Blažkovou a zněla - spočítejte si práci a zašlete faktury na sekretariát.  Dle zápisů z činnosti DaSK jsme spočítali 

hodiny naší práce a na tomto základu poslali faktury.  

 Nastupovali jsme do této funkce s přesvědčením, že budeme finančně alespoň takto ohodnoceni. 

Jsem z těchto komunikací překvapen a mý kolegové z bývalé DaSK ČSTS také. Věřím, že vše zdárně 

vyřešíte.  

 S pozdravem Walter Elschek bývalí předseda DaSK ČSTS“ 

 

 


